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Aantal vragen 

 

In het afgelopen jaar is 53 keer een beroep gedaan op de vraagbaak (ter vergelijking: 34x in 2022, 23x in 2021).  

Een stijgende lijn en een forse toename dus ten opzichte van 2022.  

 

De vraagbaak hanteert de volgende rubrieken voor indeling van de vragen:  

1. Griffiersambt 

2. Functioneren van de raad, onder te verdelen in: 

• Vergaderorde 

• Bevoegdheden 

• Instrumenten van de raad 

• Financiën 

• Geheimhouding 

• Integriteit 

• Kieswet, verkiezingen en samenstelling raad en commissies  

 

Naast vragen van collega’s uit gemeenten zijn er twee vragen vanuit een provinciale griffie gesteld. 

Het overgrote deel van de vragen zijn gesteld door griffiers van gemeenten met minder dan 50.000 inwoners. Dat 

is een bestendig beeld, getuige de gegevens van de afgelopen jaren. Het aantal vragen vanuit griffies van 

gemeenten tussen de 50.000 en 100.000 is ten opzichte van 2022 toegenomen.   

 

Aantal vragen per gemeentegrootte en rubriek 

 

Aantal vragen/ 

Gemeentegrootte/ 

rubriek 

totaal  griffiers- 

ambt 

functioneren 

van de raad  

Geheim-

houding 

integriteit Kieswet,  

etc. 

< 50.000 inwoners 42 1 27 7 1 6 

> 50.000 < 100.000 

inwoners 
9 1 7  1 

 

> 100.000 inwoners       

Provincie 2   2   

Waterschap       

Eerste/Tweede Kamer       

Openbaar lichaam 

BES 
     

 

Totaal 53 2 34 9 2 6 

 

De leden van de vraagbaak constateren dat met deze (juridische) service nog steeds in een behoefte wordt 

voorzien. 

 

 

 

 

 

 



Noemenswaardige feiten over 2023 

 

• Personele mutaties 

Robin Reichrath is de vraagbaak komen versterken 

• Consultatie update Gemeentewet 

Op uitnodiging van BZK is de VvG betrokken bij het wetsvoorstel Onderhoudswet Gemeentewet. Een 

vertegenwoordiging van de vraagbaak en de directie VvG heeft op 13 november 2023 in Den Haag een 

onderhoud gehad met BZK. Deze consultatieronde krijgt een vervolg in 2024.   

• Update website 

In 2023 is de informatie van de vraagbaak op de website van de VvG volledig geactualiseerd, met 

medewerking van Fleur Wesselink (communicatieadviseur VvG). Onder andere is de toegankelijkheid en 

de rubricering van de vragen verbeterd.   

 

 

Werkwijze  
 

De vraagbaak is voor en door griffiers en gaat niet in op vragen van anderen. Dit voorkomt dat het antwoord van 

de vraagbaak gebruikt wordt tegen een collega-griffier. Verder behoort ook niet tot de taak van de vraagbaak om 

behulpzaam te zijn bij de juridische toetsing van een raadsbesluit. Eén verzoek daartoe is daarom niet in 

behandeling genomen. De antwoorden van de vraagbaak worden geanonimiseerd op de website van de VvG 

beschikbaar gesteld aan alle leden. De vragensteller krijgt het antwoord telefonisch of via de mail toegezonden. 

Indien nodig wordt vooraf contact opgenomen met de vragensteller als behoefte is aan verduidelijking van de 

vraag. Zo blijkt geregeld ‘een vraag achter de vraag’ te zitten waarvan het goed is als die bij de advisering in 

ogenschouw wordt genomen. Indien gewenst kan de beantwoording mondeling worden toegelicht.  

 

 

Leden in 2023 

 

• Nicolle Bisschoff (Sittard-Geleen) 

• Gerrit Hagelstein (Ede) 

• Ton Keijzers (Land van Cuijk), coördinator  

• Willem Nedermeijer (Laren) 

• Jaap van Oeveren (Den Haag) 

• Robin Reichrath (Gulpen-Wittem) 

• Will Scheepens (interim griffier) 

• Madeleine Wolfs-Corten (Weert) 

 

 

 

 


